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Katowice, dn. 10.03.2025 r. 

 

Szanowna Pani,  

Katarzyna Kuczyńska-Budka 

Prezydent 

Miasto Gliwice 

 

Dotyczy: przebudowy ulicy Chorzowskiej w Gliwicach w kontekście ewentualnego 

przywrócenia komunikacji tramwajowej. 

W ostatnich dniach w przestrzeni publicznej pojawiły się informacje, iż gliwiccy 

urzędnicy są po spotkaniach z przedstawicielami Tramwajów Śląskich w sprawie 

przywrócenia komunikacji tramwajowej w Gliwicach. Spółka ma przygotować specjalną 

analizę, choć rozmowy mają „charakter” wstępny i niezobowiązujący, to rodzą się pewne 

obawy związane z planowaną i długo oczekiwaną przebudową ulicy Chorzowskiej.  

W związku z tym proszę o udzielenie informacji na poniższe pytania: 

1. Czy określono czas, w którym spółka Tramwaje Śląskie ma przedstawić swoją 

analizę? 

2. Jaki odcinek/odcinki linii będą poddane analizie na terenie miasta Gliwice? 

3. Jaki to będzie mieć wpływ na zaplanowane prace przy ul. Chorzowskiej? 

4. Jak obecnie wygląda harmonogram prac przebudowy ul. Chorzowskiej? 

Proszę o jego przedstawienie z podziałem na zakres prac, daty oraz kwoty. 

 

Z poważaniem, 

 

 

Radny Sejmiku Województwa Śląskiego 

Radny Dzielnicy Baildona 

 

Łukasz Chmielewski 

Radny Rady Miasta Gliwice 
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